

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 2-8/1/2020

Prayer items 1st week of January

1. Country - Facing the new year, may God continue to heal the broken Malaysia, restore Malaysia to become a blessed land.
2. Politics - May God share His vision to the political leaders. At the beginning of the new year, they had been renewed enthusiasm and desire to serve the people, loyalty to finish their duty.
3. Church - Pray for the Church renewed by the Holy Spirit, actively preach the gospel, cultivate disciples, who focus on the connection between personal life and God.
4. Individual - Seek the guidance of the Holy Spirit so that we can make readjustment spiritual discipline and promise to live a spiritual life with reading the bible and pray hard.

卫理公会以萨迦守望者 2-8/1/2020

正月第一个星期的祷告事项

1. 国家- 迈入新的一年，求神继续医治破碎的马来西亚，让马来西亚复原，并成为祝福的土地。
2. 政治- 求神赐下异象给政治领导者，在新的一年开始，有已被更新的热诚和干劲，为人民百信效劳，以服务人群为本，忠于个人本份
3. 教会- 祷告教会再次被圣灵更新，并重新出发，积极传福音，努力培育门徒，看中个人生命与神的连接。
4. 个人- 求圣灵指引，以致个人能立志重整属灵生活纪律，建立每日读经祷告灵修生活。

Isakhar Pengawal Methodist 2-8/1/2020

Doa minggu pertama Januari

1. Negara- Apabila melangkah masuk ke tahun baharu, beodoa agar Tuhan pemulihan dan penyembuhan Tuhan terus berkesan di MALAYSIA, agar tanah air kita menjadi tanah yang membawa berkat kepada orang ramai.
2. Politik- doa untuk setiap pegawai mendapat visi daripada Tuhan, dibaharui dari segi semangat, supaya berkerja keras untuk rakyat dan mengutamakan manfaat rakyat, juga taat setia pada jawatan yang diberi kuasanya.
3. Gereja- doa agar gereja diperbaharui oleh kuasa Roh Kudus, memulakan langkah baharu, bersemangat dalam pengijilan, bersungguh-sungguh dalam pemuridan, dan lebih mementingkan perhubungan peribadian dengan Tuhan.
4. Individual- doakan pimpinan daripada Roh Kudus agar umat Tuhan dapat mendisiplinkan diri-sendiri, dari segi membaca alkitab, berdoa dan merenungkan firman Tuhan setiap hari.